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Pluimvee- en Konijnenfokkersvereniging 

Frisia Dokkum e.o. 

Opgericht 23 maart 1929 

 
Ons clubblad  "Us Hobby" verschijnt 4 keer per jaar. 

Wilt u adverteren in ons blad? Voor weinig geld brengen wij uw 

advertentie onder de aandacht. Voor informatie kunt u contact opnemen 

met onze secretaris of redactie. 

In "Us Hobby" wordt u geïnformeerd over onze club en activiteiten. 

Veel meer info en foto's vindt u op onze website   www.pkvfrisia.nl 

Show informatie in vele facetten vindt u op  www.frieslandshow.nl  
Redactie Us Hobby / Kopij: Germ Durk de Vries / gddevries@hetnet.nl 

                   

 

Bankrekeningnummer (IBAN):           NL 28 RABO 0190 4582 75 

http://www.pkvfrisia.nl/
http://www.frieslandshow.nl/
mailto:gddevries@hetnet.nl
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Opgericht 23 maart 1929 

Internet/website:     www.pkvfrisia.nl    en     www.frieslandshow.nl 

______________________________________________  
Ereleden:  Jelle Terpstra     Dokkum 
   Henk Canrinus     Hallum 
   Sikke Damstra     Damwâld 
  
Leden van verdienste: Klaas Dijkstra     Zuidhorn 
   Fedde Jacobs     Ternaard 
 

 

Bestuur: 

voorzitter   Albert van der Ploeg   tel. 06-23837252 

   Ottemawei 7    voorzitter@pkvfrisia.nl 

   9067 DT  Readtsjerk 

 

secretaris  Germ Durk de Vries   tel.  06-21542179 

samenstelling Us Hobby       Pantsjewier 41    secretaris@pkvfrisia.nl 

   9073 HM  Marrum 
 

penningmeester  Sikke Damstra     tel. 06-45309136 

   Nijewei 3                  penningmeester@pkvfrisia.nl 

   9104 DK Damwâld                 

 

2e voorzitter  Tietsje de Bruin     tel. 06-43497930 

beheer materialen  Cantaart 36        

   9291 AK Kollum  

      

tentoonstell.secr.&  Arie Hagedoorn     tel. 06-23539953 

tentoonstell.penningm. Master de Grootstrjitte 4      tentoonstelling@pkvfrisia.nl 

en ringencommissaris 9104 HN Damwâld                ringen@pkvfrisia.nl 

                               

bestuurslid   Hugo Bruinsma                   
PR en Nieuwsbrief  Koekoeksblom 21    pr@pkvfrisia.nl  

   9104 HZ  Damwâld 

 

bestuurslid  Suzanne Veffer-Vlaming     tel.06-42922752 

   Bûtefjield 7  

   9269 TV Feanwâlden        

 

Tatoeëerder: 

 

Henk Canrinus, Wildlandseweg 1,  9074 LK   Hallum.  tel. 0518-431118 

http://www.pkvfrisia.nl/
http://www.frieslandshow.nl/
mailto:voorzitter@pkvfrisia.nl
mailto:secretaris@pkvfrisia.nl
mailto:penningmeester@pkvfrisia.nl
mailto:tentoonstelling@pkvfrisia.nl
mailto:ringen@pkvfrisia.nl
mailto:pr@pkvfrisia.nl
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Voorwoord 
 
Van 12 tot 19 februari  hadden we zowaar weer wat winter 

en moesten de waterbakjes van de konijnen ontdooid 

worden en ’s avonds het water uit de kippenhokken en bij 

de duiven weggehaald worden. Onze eenden waren al weer begonnen te leggen, 

maar dat was snel afgelopen. Dinsdagmorgen 18 februari werden de laatste 

eieren niet in het nest gelegd, maar op de grond en deze eieren vroren vast. Ze 

waren niet zonder schade te rapen. Ook de kippen verminderden in productie, 

maar na de weersomslag op donderdag 20 en vooral vrijdag 21 februari verwacht 

ik dat de vogels weer volop eieren zullen leggen. Het gedrag van de eenden en 

vooral van de ganzen wijst daar ook op. Een klein beetje actiever en agressiever 

zullen we maar zeggen.  
Dit seizoen starten we weer in onze regio met de Sijtze-Hansmashow bij  

AHL-genetics in Damwâld en wel op 8 maart. De show voor mannelijke dieren 

omdat de vrouwelijke dieren andere bezigheden hebben. Wij hopen weer op een 

mooie deelname, maar dat loopt nog niet zo hard. Er is reclame gemaakt voor de 

Sijtze-Hansmashow op de Noordshow. Het vraagprogramma is ruim gedeeld en 

herinneringen zijn de deur uit. 

Na onze ledenvergadering op 18 november over de financiën en de strategie van 

KLN hebben we een brief opgesteld met de bevindingen van onze leden. De 

financiën van KLN zijn niet inzichtelijk, de strategie is te weinig gericht op de 

verenigingen en te veel op KLN zelf en het systeem van de geloofsbrieven werkt 

niet. Op 25 november heeft KLN regio Noord over deze problematiek vergaderd 

en de uitkomst was nagenoeg hetzelfde en dat gold ook voor de andere regio ‘s. 
KLN heeft geluisterd en geplande extra ALV op 12 december is geannuleerd. In 

de plaats daarvan heeft KLN de regio ’s uitgenodigd om op 8 februari over de 

problematiek en de oplossingen te overleggen. Op deze open en constructieve 

vergadering is een aanzet gegeven om tot oplossingen te komen. Op de KLN 

regio Noord vergadering is het tentoonstellngsrooster vastgesteld. Veel keuringen 

en show vallen weer in oktober en november. Er zou wat meer spreiding moeten 

zijn, maar de meeste shows zitten vast vanwege beschikbaarheid van de locatie. 

Ook komt de regionale bondshow nog niet echt uit de verf. Het zou een grotere 

show met meer deelnemers uit regio Noord moeten zijn. Dit jaar is de regionale 

bondshow op 1 november in Sneek. 

Op vrijdagavond 21 maart houden we onze jaarvergadering in VSO De Wingerd 
in Damwâld. Sommige leden hebben de loop nog op de IJsherberg, maar ook 

deze keer is het in Damwâld.  De IJsherberg is een prima plek, daar mankeert het 

niet aan, maar onze financiën laten het niet meer toe om in een commerciële 

gelegenheid te vergaderen. Dat is jammer, maar in De Wingerd hebben we een 

prima plek.  

De bestuursverkiezing staat op de agenda. Hugo Bruinsma treedt af en Adolf 

Langhout stelt zich beschikbaar om in het bestuur mee te helpen op 

communicatie en PR.  En zoals al eerder genoemd kunnen we nog wel een paar 

mensen in het bestuur gebruiken. Er is genoeg te doen om onze hobby heen om 

ons op de kaart te zetten en te houden. 

     Albert van der Ploeg, voorzitter. 
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Vrienden van de Frieslandshow/ 

PKV Frisia Dokkum e.o. 
 

Broeksterwâld:  

✓ P.G. Wolters    

Damwâld 

✓ ALH-genetics 

✓ Broekema Pets & Co 

✓ Sikke Damstra 
✓ Johannes Scherjon 

Dokkum 

✓ Broekema – De Molen  

✓ Broekema’s  Fourage Centrum 

✓ Welkoop  

Drachten 

✓ Ufkes Greentec BV 

Holwerd & Ternaard 

       √ Spar 

  

Metslawier 

✓ Kninepleats – familie Veenstra 

Readtsjerk  

✓ It Deel 
 

 

 
 

 
 
Vindt u het ook van belang dat wij de Frieslandshow blijven organiseren?  

U kunt ons steunen door ook vriend van de Frieslandshow te worden. 

Het bestuur geeft graag informatie wat de mogelijkheden zijn. 
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Uitnodiging  
Ledenvergadering PKV Frisia Dokkum e.o. 
Datum:   Vrijdag 21 maart 2025 

Plaats:         VSO De Wingerd  Nijewei 1, Damwâld 

Aanvang:     20.00 uur 
 

Agenda: 

1. Opening. 

2. Notulen vorige ledenvergadering op 18 november 2024 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

4. Jaarverslag 2024 

5. Financieel verslag PKV Frisia 2024  

6. Verslag kascommissie 

7. Benoeming nieuw lid kascommissie 

8. Financiële begroting PKV Frisia  

9. Bestuursverkiezing 

 Aftredend en niet herkiesbaar is Hugo Bruinsma. 

Het bestuur heeft Adolf Langhout uit Damwâld gevraagd of hij 

bereid is zich kandidaat te stellen voor de vrijkomende  

bestuursfunctie.  Hierop heeft Adolf positief heeft gereageerd.   

Het bestuur stelt voor om Adolf Langhout te benoemen als 

bestuurslid van P.K.V. Frisia Dokkum e.o. 

Aftredend en herkiesbaar zijn  onze bestuursleden Albert van 

der Ploeg en Suzanne Veffer-Vlaming.  Het bestuur stelt voor 

om beide bestuursleden te herbenoemen. 

 10, Eren en waarderen. Er zijn drie jubilarissen:   

Sikke Damstra, Simke Zijlstra en Germ Durk de Vries 

 11. Activiteiten in 2025 

Excursie(s), zomershow, beurzen, jongdierendag, 

Frieslandshow en overige  (PR) activiteiten. Ideen zijn welkom.  

12. Rondvraag 

 13. Sluiting. Vaststellen volgende ledervergadering: 26 sept.2025 

Na een korte pauze volgt een inleiding verzorgd door onze gastspreker  

Klaas van der Hoek, keurmeester hoenders, fokker van konijnen en hoenders en 

actief in diverse geledingen in onze kleindier fokkerij organisatie.  

Het bestuur hoopt dat u allen als leden deze vergadering komt bijwonen.  

Goed voor de onderlinge contacten en om met elkaar besluiten te  

nemen aangaande onze vereniging en onze zo mooie hobby. 

Van harte  uitgenodigd. Komt allen!    Het bestuur 
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Notulen Ledenvergadering PKV Frisia 

gehouden te Damwald op 18 november 2024  
 
Met kennisgeving afwezig:  
Jilles Leistra en Rein Halbersma. 
 

 
1 Opening. 
Van harte welkom op deze extra ledenvergadering. Suzanne en ik 
(Albert) hebben een  gokje gedaan over het aantal leden die 
zouden afkomen op de vergadering. Het blijkt dat Suzanne het 
dichtste bij zit. Wat dit haar heeft opgeleverd? Geen idee. 
Er staan een aantal punten op de agenda waarbij de algemene 
ledenvergadering van de KLN de belangrijkste is. Op deze 
vergadering zullen bepaalde beslissingen worden genomen en 
onze reactie hierop die wij graag met onze leden willen bespreken. 
Vandaar ook deze extra vergadering. 
 
2 Notulen 27 september 2024. 
Het was de vergadering dat Arie ziek was en er voor de eerste 
keer niet bij kon zijn. Dit was misschien ook de reden waarom wij 
wat eerder met de vergadering klaar waren.We nemen het punt 
voor punt even door. Fedde en Jan hebben hun dieren wel laten 
enten tegen pokken. Verder blijft het stil en worden de notulen 
goedgekeurd. 
 
3 Ingekomen en uitgaande stukken. 
Renske Jansma is overleden. Zij was altijd bekend als Renske van 
Jilles maar ze was ook gewoon lid van PKV Frisia. Ze zat altijd bij 
de intree van de Frieslandshow toen wij nog entree vroegen. Ze 
was altijd vrolijk en had gevoel voor humor. 
 
4 Algemene ledenvergadering KLN op 12 december te Putten. 
Volgende week maandag is er een Regio Noord vergadering en 
dan gaat het hier ook over. Deze vergadering vindt plaats in Vries.  
Tsjeerd: Kleindiermagazine hoeft niet 12x in het jaar, kan ook 6x of 
via de mail. Arie Mus: Is de KLN een bedrijf geworden? Wytze: In 
2023 was er een verlies van circa 87.000 euro. Er moet wat 
gebeuren. Er zijn 2 posten nl uitgaven en inkomsten. Moet 
Kleindiermagazine zoveel kosten? Kan ook digitaal. We leven in 



8 

 

een andere tijd. Boer en vee hebben ze aangehaald. Voor een 
halve ton? Waarom?? Voor de verbreding, zegt Albert. 
Biense: Je moet een aantal dieren opgeven die je laat tatoeëren 
het komende fokseizoen. Je moet dan die nummers van te voren 
betalen, maar je weet toch niet hoeveel dieren je gaat fokken? 
Wytze: Je moet naar de werkelijkheid gaan kijken. Alles neemt af. 
Je moet naar een andere organisatievorm.Ton licht nog het een en 
ander toe. Ook de bestuursleden geven hun mening als lid van 
Frisia. Daarna kan iedereen nog vragen stellen.  
Germ Durk krijgt het woord en leest ons de brief voor, het is een 
concept brief. Arie zegt er moet een statutenverandering komen. 
Ton herkent wat Arie zegt. Zet in de brief dat je graag een reactie 
wilt op deze brief. We wachten de reactie af en dan moeten we 
een strategie bedenken hoe we dit kunnen veranderen. 
 
5 Terugblik op de 62ste Frieslandshow. 
Ton: Ik heb er van genoten. Al bij het inkooien voelde zeer welkom, 
sfeer was goed en de aankleding was super. We gingen met een 
goed gevoel naar huis.  
Jan: Mooie show, blij dat het weer kan, misschien dat er meer 
kippen konden zijn.  
Wytze: prachtige locatie, hartstikke mooie show. 
Fedde: Ook mooi en veel verkocht. 
Henk: Ik geniet ook van de opbouw. 
Metsje: Mooi, er was saamhorigheid. 
Arie Mus: De aankleding was prachtig en gelukkig had ik een 
plankje bij me en zo kon de  kruiwagen zijn weg moeiteloos 
vervolgen. 
Tietsje: Het was een mooie show met veel mensen. Toch de jonge 
bezoekers er op wijzen dat er niet gerend mag worden en dit ook 
even communiceren met de BSO die daar nu ook zit. 
Germ- Durk: Een prachtige show. Het begon al bij Daan om de 
spullen op te halen. De foto’s in Kleindiermagazine van andere 
shows laten zien dat een eendaagse niet mooi is. Het is dan niet 
aangekleed, geen kooirok, dus graag een meerdaagse houden. 
Arie: Ik heb vele shows gedaan, maar dit was de mooiste. De 
zwarte banen, die looppaden werden, toonden mooi. Geen 
oorkondes, wat altijd heel veel tijd kost. Wel foto’s voor de kippen-
liefhebbers. 
Daan: Maak er een vast dingetje van. Maak van de kampioen een 
foto. Een lijstje erop en klaar! 
Sikke: We hebben ontzettend veel publiek gehad! 
Albert: Ook veel pers. TV Fryslân en RTV- NOF. 
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6 Rondvraag. 
Arie: De keurmeesters voor de 63ste Frieslandshow zijn gevraagd. 
3x konijnenkeurmeesters = Schraa, Jipping, Robert Meijer. 
3x kippenkeurmeesters. 
1x duivenkeurmeester. 
2x caviakeurmeesters = Manuela Eilander en Gerrit Grootten. 
Tsjeerd: Er komen bepaalde mensen niet naar onze show omdat 
er haver wordt gevoerd. Kan dat niet biks worden? Dit moet 
worden overlegd met de voercommissie. 
Wytze: Er staat een artikel over keurmeesters in kleindier-
magazine. Blz 25. 
Jan: Er is vogelgriep in Nederland. Ja klopt in Putten. Er veranderd 
niets. Ze mochten daar toch al niet showen. 
Ton: Wat een mooie vergadering, heel open. 
Binnenkort krijgen de leden van de KLN een nieuwsbrief over de 
Noordshow. Er worden geen kippen geshowd, wel is er een 
digitale show. Ook is er een vertegenwoordiging van de rassen. 
 
7 Afsluiting. 
Albert wijst ons in zijn afsluitingspraatje op de Noordshow en dat er 
weer geholpen kan worden bij de opbouw en afbouw. Dat onze 
rammenshow en de volgende ledenvergadering in maart 2025 zal 
plaats vinden.  
Om 22:10 wordt er een tik met de hamer gegeven, en is de  
vergadering gesloten. 
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JAARVERSLAG 

Joepie!! Het is weer tijd om het jaarverslag te 

schrijven! Ik weet niet eens meer hoe het zo 

gekomen is, maar dit verslag maken zit blijkbaar 

vast aan mijn functie binnen het bestuur of het is 
gaandeweg vastgeplakt aan mijn persoontje. Het geeft niet…..Ik ga 

gewoon een avondje achter de computer zitten, muziekje aan, de  

Us Hobby’s erbij en dan komt er wel wat op papier te staan. 
 

Jaarverslag 2024 
P.K.V. Frisia Dokkum e.o. 
 

Het bestuur is afgelopen jaar niet veranderd. Het bestaat uit: Albert v/d 

Ploeg, Arie Hagedoorn, Germ Durk de Vries, Sikke Damstra, Suzanne 

Veffer-Vlaming, Hugo Bruinsma en Tietsje de Bruin. We vergaderden op 
de eerste maandag van de maand en dat betekende dat we in 2024 op de 

volgende datums bij iemand van het bestuur thuis zaten te overleggen:  

16 januari, 5 februari, 4 maart, 2 april, 6 mei, 3 juni, 8 juli, 5 augustus, 
2 september, 7 oktober, 4 november en 2 december. Daarnaast waren er 

ledenvergaderingen op 22 maart, 27 september en 18 november. De 

vergadering van de tentoonstellingscommissie vonden we niet nodig 
omdat alles doorgenomen en besproken was op de ledenvergadering van 

27 september. De evaluatie van de Frieslandshow is besproken op de 

extra vergadering van 18 november. Zo zijn we, naar onze mening niets 

vergeten. 
 

Maar wat hebben we zoal in 2024 gedaan? Eerlijk gezegd, moest ik diep 

en lang graven in mijn geheugen, maar er kwam niets boven drijven. 
Helaas (ik heb vakantie). Gelukkig hebben we ons clubblad en dus die 

maar weer even doorbladeren. Natuurlijk zijn daar de vaste elementen in 

Us Hobby nummer 1, zoals de uitnodiging voor de ledenvergadering, 
notulen van de laatste vergadering, jaarverslag 2023, entingen voor 

konijnen en kippen en planning van activiteiten. Het belangrijkste en wat 

een groot deel ons clubblad vulde was dat er een concept in stond van de 

statutenwijzigingen, want die van ons was van 5 juni 1980.  
Bij de nieuwe statuten werd zoveel mogelijk aangesloten bij de huidige, 

maar er werden  bepalingen over digitaal vergaderen/stemmen en 

bepalingen op grond van de WBTR (Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersoon) aan toegevoegd. Het concept werd goed gekeurd, als er 

bij een aantal punten aanpassingen werden gedaan. 
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Daarnaast stond onze missie, visie en strategie er in, deze 

zijn naar aanleiding van onze statuten zo geformuleerd. 
Ook een oproepje om de contributie zo spoedig mogelijk over te maken, 

contributieverhoging vanaf 2024 en er was nog aandacht voor onze 

bodywarmers en t-shirts. 
 

In Us Hobby nummer 2 staat dat we gaan meedoen aan de “Fryslân 

ferbynt dei”. Deze dag staat in het teken van elkaar ontmoeten, het doen 
van vrijwilligerswerk en het aantrekken en behouden van vrijwilligers. 

Deze dag wordt gehouden op 22 juni 2024 bij Suzanne thuis met mini-

show en een bbq. Het werd een top dag!!!! 

In deze Hobby worden we erop gewezen dat we nog maar 1 lustrum 
verwijderd zijn van het100 jarig bestaan van onze vereniging op 29 maart 

2029. Het wordt feest in de tent! Daar moeten we met zijn allen voor gaan 

zorgen! Verder wordt erop gewezen dat er bestuursleden worden gezocht, 
dat er nog leden zijn die hun contributie moeten betalen, een kort stukje 

over de entingen, een prachtig stuk van Jan Weistra, nogmaals de 

jaarplanning en de ledenmutaties. Ook is er triest nieuws, namelijk ons lid 
van Fryske hinnen, Ulbe Braaksma overlijdt op 2 april 2024. 

 

We stomen door naar Us Hobby nummer 3. Wat staat erin? Uitnodiging 

voor de ledenvergadering in september, notulen van de ledenvergadering 
van 22 maart, tekst en foto’s van de Boerendag te Driesum- 

Wouterswoude en een stukje over de voorbereidingen van jongdierendag. 

Dit ging niet makkelijk met het regelen van een extra keurmeester. De een 
na de ander meldde zich af! Maar wat wel helemaal super was……was 

dat de kippen weer geshowd mochten worden!! Ook de uitslagen van 

deze dag worden vermeld in deze Hobby. Er wordt vooruit gekeken naar 

de Frieslandshow, die laat in oktober wordt gehouden, want deze keer is 
de herfstvakantie gewoon laat. De hoop wordt uitgeschreven dat we dan 

ook de hoenders kunnen showen.  

Tot slot doen we weer mee met de Rabo ClubSupport. 
Iedereen stemmen a.u.b.!! 

 

In Us Hobby nummer 4 noemt onze voorzitter in zijn voorwoord de extra 
ledenvergadering die we op 18 november hebben gehouden om de 

begrotingsvoorstellen van de KLN te bespreken. De begroting staat onder 

druk en de maatregelen die zullen worden genomen vallen bij de leden 

niet goed. Er gaat een brief naar de KLN. Er zijn meerdere verenigingen 
en Regio’s die dit doen. Het gevolg is dat het hoofdbestuur de 

vergadering van 12 december niet door laat gaan. Verder in onze Hobby 

vinden we weer een prachtig geschreven stuk van Jan Weistra. Hij schrijft 
over de aanschaf van Oudduitse meeuwen en Italiaanse meeuwen en later  

Jaarverslag 
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over het programma ZooEasy. Dan een stukje over de 

jeugdshow te Laren, waar ons jeugdlid Femke naar toe is 
geweest. Een stukje over contributie en advertenties en dan tekst en 

beelden van onze zeer geslaagde 62ste Frieslandshow! Ook staat het 

entschema 2025 er in. Er zal in week 33/34 een ent- ronde zijn en in week 
40. Helaas is er weer vogelgriep uitgebroken en er geldt een 

afschermplicht. We gaan proberen om thuiskeuringen te houden, hopelijk 

in december of januari. 
 

Dit was zo ongeveer 2024 voor Frisia en inmiddels zijn we 18 februari 

2025 met de afgelopen dagen echt winterweer!! Prachtig!  

De Sijtze Hansmashow komt er aan. Hopelijk zie ik jullie daar! 
 

Groetjes, 

Tietsje de Bruin. 
 

 
 

          
Contributie en Advertentiegeld 
 

Momenteel zijn er gelukkig al heel veel leden die hun contributie  

betaald hebben. Fijn om te zien dat ook de adverteerders die onze  

club een warm hart toedragen voor een groot gedeelte al hebben  

betaald. Daarvoor onze dank. 

Maar nog niet iedereen heeft betaald. Daarom het verzoek kijk nog  

eens goed in ons clubblad Us Hobby nummer 4 van 2024, want  

daarbij zaten de nota’s. (oranje papier) 
Mocht je nog niet hebben betaald dan graag zo spoedig mogelijk. 

Dit scheelt de penningmeester weer heel veel werk in het maken van  

betalingsherinneringen. Iets wat eigenlijk niet nodig moet zijn want  

met z’n allen steunen en helpen wij onze prachtige 

vereniging en onze hobby. 

Alvast bedankt voor de medewerking:  

 

Penningmeester PKV Frisia-Dokkum. 

 

 

Jaarverslag 
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Kuikentjes in de klas 

Wij zijn al weer druk in de 

weer met ons vrijwillgers 
werk bij de Klyster. Jan 

Rietberg en Arie 

Hagendoorn doen het het 
project “Dieren in de klas” 

en ik verzorg het project  

“Kuikentjes in de klas” 

Begin maart ga ik weer naar 

de eerste 6  basis/ speciaal 
basisscholen toe. Totaal 

kunnen 12 scholen 

meedoen.  Het   - Kuikentjes 
in de klas -   project wordt 

12x uitgezet.  Bij  de scholen 

die zich hebben aangemeld 

bij de Klyster.  

 

Alle aangemelde scholen worden door mij benaderd met een voorstel 
over  de dag en de tijd, dat ik het pakket breng. Mijn voorkeur is een 

dinsdag of een woensdag, omdat de kuikens na 21 dagen ook op een 

dinsdag of woensdag uit het ei kruipen. De kinderen kunnen dan ook zien, 

dat  het kuiken veel inspanning moet leveren om in onze wereld te 

komen. 

In het voor traject heb ik de kippenliefhebbers van PKV Frisia Dokkum 

e.o via de app benaderd om 15 tot 20 eieren beschikbaar te stellen. Elk 

jaar lukt het gelukking weer dankzij onze kippenliefhebbers de 6 broed-
machines 2x vol te krijgen. Daar zijn de schoolkinderen en ik natuurlijk 

ook, alle fokkers zeer dankbaar voor.  Op deze manier brengen wij de 

natuur en de belangstelling voor onze dieren in de school.  

Het hele pakket bestaat uit : een volledig automatische broedmachine 

rcom-20, een ruime opfokbak met gazendeksel, warmhoudplaat, voer- en 
drinkbakje,  bodemstrooisel en niet te vergeten de schouwlamp. Verder 

wordt er een duidelijke werkmap met informatie over kippen mee  
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gegeven met  daaraan gekoppeld werk opdrachten en een duidelijke 

handleiding voor de broedmachine. 

Bij elke school gaat er 
een gejuich op, als  ik 

met het complete pakket 

op de school kom. 

Na een korte informatie 
wordt de automatische  

broedmachine  

geinstalleerd,  de 
temperateur wordt 

afgesteld op 37.7° 

celcius en de  
Relatieve vochtigheid 

RV eerste 18 dagen op 

40% en na dag 18 op  

60%. Het automatisch 
keersysteem wordt dan 

ook uitgezet. Dan nog  

ongeveer 3 dagen wachten en de kuikens komen te voorschijn. Als de  
kuikens echt helemaal droog zijn mogen ze pas in de opfokbak. Deze  

wordt ook op de 18e dag alvast helemaal geinstalleerd en de  

warmhoudplaat in geschakld en afgesteld. Dit is in de meeste gevallen 
is de hoogte gelijk aan de breedte van 3 à 4 vingers. Je zult begrijpen  

dat het nu feest is in de klas. De kuikens bljven 1 week bij de kinderen  

op school en worden daarna weer door mij opgehaald en bij de  

betreffende fokker thuis  afgeleverd. 
 

De verzorging van de kuikens wordt min 

of meer door de klas gedaan, natuurlijk 
onder toezicht van de jufrouw of meester. 

 

Wytze Postma, 

New Hampshire kriel  fokker.  
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Entingen: 2025   

Allereerst enkel opmerkingen over de enting van de 

hoenderachtigen. We plannen een enting die gericht 

is op de Jongdierendag (6 september en de daarmee is 

de Frieslandshow ook beschermd. 

De waterenting plannen we op zaterdag 2 augustus 2025. Deze enting is 

een voorbereiding van de sprayenting, die voor 16 augustus op het 

programma staat. Het is goed mogelijk dat de sprayenting over 2 dagen 

uitgesmeerd wordt, een gedeelte op zaterdag 16 augustus en een deel op 

maandag 18 augustus. Dat heeft te maken met hoeveel liefhebbers 

deelnemen. 

Opgave voor deelname uiterlijk maandag 28 juli 2025 per email of 

telefonisch: tentoonstelling@pkvfrisia.nl; 06-23539953 

De konijnen: 

Daar willen we wat striktere afspraken voor maken. Tot nu toe hebben we 

daar wat vrijere opgaven toegestaan. Dat gaan we vanaf nu wijzigen. De 

opgaven die men doet worden in rekening gebracht. De entstof is dermate 

prijzig en de marges die we aanhouden zo klein, dat een niet optimaal 

gebruik tot een tekort leidt. 50 is de factor die gehanteerd wordt voor een 

flesje. Wanneer er dan maar 40 dieren geënt worden, wordt er verlies 

geleden. Dat verlies kan voorkomen worden, door de kosten voor de 

enting te verhogen of door strikt te plannen. Die planning hebben we 

nagestreefd bij de enting in januari, maar daar ging het mis, omdat niet 

alle opgegeven dieren ook voor de enting werden aangeboden. 

Omdat de fokkersdag van de Lotharingerclub (tekeningdieren) verplaatst 

is, vervalt de noodzaak in mei een enting te plannen. Wanneer er evenwel 

bij de leden de wens leeft om rond die tijd een enting te organiseren, dan 

kunnen we daar altijd gehoor aan geven. Uitgangspunt is dan 50 dieren = 

een flesje entstof. Contact opnemen via de bekende kanalen is dan de 

boodschap.  

De hoofdenting plannen we in augustus, daarvoor kiezen we week 33. In 

opzet komen we dan bij de fokker thuis. Daaraan zijn naast de entkosten 

mailto:tentoonstelling@pkvfrisia.nl
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voorrijd-kosten verschuldigd. Combinaties kunnen gemaakt worden, 

waardoor deling van de voorrijdkosten mogelijk is. 

Opgave voor deelname uiterlijk maandag 28 juli 2025 per email of 

telefonisch: tentoonstelling@pkvfrisia.nl; 06-23539953 

Over de kosten kan ik op dit moment nog geen uitsluitsel geven. In de 

volgende Hobby komen we daarop terug. Er moet nieuwe entstof besteld 

worden en dat kan maar zo inhouden andere prijzen! We proberen het zo 

goedkoop mogelijk te realiseren.     

       Arie  

          

Ledenmutaties:  

Bedankt als lid: 

A. Bijlsma 

N. Dopstra 

H. Reen 

P.D. Verboom 

J. Weistra 

P. Wijnsma 

Overleden: 

R. Jansma 

Afgevoerd: 

R. Dijkstra 

T.R.M. Kok 

E. Ringnia 

 

Nieuwe leden: 

W. Bohlken-Vonk 

I. de Graaf 

S. van Leeuwen 

H. Schoenmaker 

A.J. van Steenveldt 

F. Veffer 

U. de Vries 

F. Vrieswijk 

A.G.M. Westendorp 

 

 

mailto:tentoonstelling@pkvfrisia.nl
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Jaarplanning Activiteiten 2025. 
 

Zaterdag 8 maart  3e  Sijtze Hansma show. 

Vrijdag 21 maart   Jaarvergadering.  
Laatste zaterdag mei   enting konijnen (Afhankelijk van  

                           Tekeningrassenkeuring) 

Zaterdag 24/31 mei  Promotiestand bij CNS-Wouterswoude 
Zaterdag 6 juli   Enting Hoenders i.v.m. Boerendag. 

Zaterdag in juli of aug.  Zomeractiviteit (Wat???) 

Zaterdag 26 juli    Promotiestand op Boerendag   

          Wouterswoude 
Augustus/sept./oktober  enting konijnen / hoenders.  

 (datum komt in Us Hobby) 

Zaterdag 6 september  Jongdierendag bij Wolters   
          Broeksterwoude 

Vrijdag 26 september              Leden-  & commissievergadering. 

Week 43 (21-25 oktober)  FRIESLANDSHOW 

 

 

 

Frieslandshow 2024             (foto W.Frankema) 
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We hebben het weer beleefd. Drie dagen 

Dierenparade Noordshow op 16, 17 en 

18 januari 2025. Ook fokkers van onze 

vereniging waren hier present met of 

zonder dieren.  Elk jaar weer een 

prachtig evenement voor iedereen die 

wat met dieren heeft.  

Dit jaar opnieuw geen hoenders vanwege de heersende vogelgriep in 

verschillende gebieden in Nederland.  Dus geen gekraai in de hallen. Dat 

is heel jammer want het geluid van de hanen is altijd heel mooi om te 

horen. Het zij zo maar nog erger is het dat de hoenderfokkers hun dieren 

niet mogen showen en deze niet worden gekeurd en daar heeft de hobby-

fokkerij van de lijden. Sommige hoenderfokkers worden minder actief in 

hun hobby of nog erger, ze houden er mee op. Niet goed voor de 

kleindiersport. De vele unieke rassen, ons levend erfgoed, willen we toch 

met elkaar in stand houden. Daarin worden we belemmerd door de regels 

om vogelgriep te vermijden en uit te bannen. Ook dit is wel begrijpelijk. 

Terug naar de Noordshow.  Ondanks de afwezigheid van de hoenders was 

het er allerminst stil.  De combinatie die de organisatie heeft gemaakt met  

de Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers (NBvV) is een heel goede zet. 

De Bond van Vogelliefhebbers (NBvV) hield tijdens de Noordshow haar 

nationale kampioenschappen, met maar liefst 5.300 vogels. Een prachtige 

verzameling van vogels in vele rassen, soorten, kleuren en maten. 

Prachtig om te zien en wat een gekwetter. De Noordshow, een evenement 

van internationale allure, was voor de vrijwilligers van de Stichting 

Vrienden Dierenparade Noordshow een uitgelezen moment om nieuwe 

vrienden te werven.  Op de vrijdag heb ik samen met Gerard Schenkel op 

de stand van de stichting mogen staan. Op zich al een belevenis om zo 

veel mensen te treffen uit heel Nederland, met elk zijn of haar eigen 

verhalen.  En we hebben “zaken kunnen doen" Het ledenaantal steeg met 

liefst dertig procent!  En dat is een goede zaak want de Stichting Vrienden 

Dierenparade Noordshow besteed al haar donaties aan de Noordshow. Zo 

wordt de Noordshow geholpen om materialen bij de tijd te houden en het 

mogelijk te maken om nieuwe ideeën uit te voeren die de show voor een 

breed publiek aantrekkelijk maakt.  Het viel op dat een breed publiek de 

weg wist te vinden naar de Noordshow in Hardenberg en dat is goed. Zo 

houden we met elkaar onze hobby levend.  Met elkaar evenementen die 

we mooi vinden om te bezoeken of aan deel te nemen steunen zo dat dit 
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ook in de toekomst blijft doorgaan.   Kortom het verdient onze steun.  

Daarom in deze Us Hobby nog even de informatie over de Noordshow en 

de mogelijkheid om als vriend van de Noordshow hier een bijdrage te 

leveren.  Van harte aanbevolen.      

                                   Germ Durk 

www.noordshow.nl/vrienden-van-de-noordshow 

 

http://www.noordshow.nl/vrienden-van-de-noordshow
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Graag schrijven wij u in als lid of donateur van 

P.K.V. Frisia Dokkum e.o.  

U kunt lid of donateur van onze vereniging worden door 

dit formulier in te vullen en te sturen naar onze secretaris:  

Afgeven bij één van de andere bestuursleden kan natuurlijk ook. 

 

   Ja, ik word lid van P.K.V. Frisia Dokkum e.o 

Ik betaal jaarlijks € 22,50 lidmaatschap en ontvang  

het clubblad Us Hobby 4 keer per jaar 
 

Naam:              ………………………………………………. 

Adres:               ……………………………………………… 

Postcode:         ………………………………………………  

Woonplaats:    ………………………………………………. 

Geb.datum:     ………………………………………………. 

email adres:     ………………………………………………. 

telefoonnummer:  ……………………………………………       

Ik fok zelf   wel / geen  dieren 

Indien wel → Diergroep / ras / kleur: ……………………… 

                    

                 
Datum en Uw handtekening:     …………………………………………. 

         

Als u geen lid wilt worden maar Frisia en haar activiteiten wel wilt 

steunen kunt u donateur worden van onze club: 

    Nee, ik word geen lid maar wil Frisia ondersteunen met een 

jaarlijkse bijdrage van €  …………. 

 Ik maak dit bedrag jaarlijks over op Iban nr. NL 28 Rabo 0190 4582 75             
(NB bij een jaarlijkse bijdrage van € 22,50 ontvangt u ons clubblad Us Hobby) 
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